
 

 
Issued September 6, 2023 

ATTENTION RESIDENTS OF SMOOTH ROCK FALLS 
Please note that from September 11th to 22nd, 2023 between 8:00 am and 4:00 
pm, the Ontario Clean Water Agency will proceed with the annual cleaning and 
flushing of the water mains. 

It is possible that you will experience coloured or murky water during and after 
operations. If that is still the case after 4:00 pm, let your cold water run for a few 
minutes.  During this flushing it is also possible that you will experience low water 
pressure.  

For more information, please contact;  

OCWA – Trevor Legault: (705) 338-7617 or Claude Rancourt: (705) 362-2197. 

We regret this necessary inconvenience. We thank you for your comprehension 
and patience. 
 

ATTENTION RÉSIDANTS DE SMOOTH ROCK FALLS 
Veuillez être avisé que du 11 au 22 Sept 2023, entre 8h et 16h, l’Agence 
Ontarienne des Eaux procèdera au programme de rinçage des conduits d'eau.  
Celui-ci vise à maintenir la qualité de l'eau potable et à augmenter la capacité du 
réseau de distribution en nettoyant les tuyaux.  

Il est possible que ces travaux produisent de l’eau brouillée et colorés durant et 
après les opérations. Si c’est toujours le cas après 16h, laissez couler l’eau froide 
pour quelques minutes.  Durant le nettoyage, il est aussi possible que vous allez 
expérimenter une baisse de pression.  

Pour plus de renseignements, SVP contacter;  

OCWA – Dylan Gagnon: (705) 338-7604 or Claude Rancourt: (705) 362-2197. 

Nous regrettons cette incommodité nécessaire.  Nous vous remercions de votre 
patience et compréhension.    


